
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 17/10/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Διαρροή του οργανογράμματος του ελληνικού FBI»

Κύριε Υπουργέ,

Μεγάλη αναστάτωση έχει προκαλέσει στην ΕΛ. ΑΣ. η διαρροή του οργανογράμματος
του ελληνικού FBI και των 554 ονομάτων της νέας υπηρεσίας. Οι αστυνομικοί εξέδωσαν
οργισμένη ανακοίνωση, εκφράζοντας την έντονη ανησυχία τους για την ασφάλεια των
στελεχών που θα προωθηθούν στις νέες θέσεις, καθώς οι διωκόμενοι θα έχουν τη
δυνατότητα, μέσω και άλλων πληροφοριών στο Διαδίκτυο, να συγκεντρώνουν και άλλα
στοιχεία για όλους τους αστυνομικούς της νεοσύστατης υπηρεσίας και να γίνουν έτσι
εύκολος στόχος τους σε περίπτωση εκδικητικού ανταποδοτικού χτυπήματος.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Πώς διέρρευσαν τα ονόματα των Ελλήνων Αξιωματικών με αποτέλεσμα τη
στοχοποίησή τους;

2. Ποιος τα διέρρευσε;

3. Η υπόθεση της διαρροής έχει μεταβιβαστεί στην Υπηρεσία Εσωτερικών
Υποθέσεων των Σωμάτων Ασφαλείας και αν ναι, πρόκειται να διερευνηθεί και
επισήμως;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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